



NOTICE OF OPPORTUNITY

The Public Prosecution Service of Canada is inviting applications from private-sector lawyers or law firms with experience in prosecuting or defending criminal matters, to act as Agents of the Director of Public Prosecutions.

Fixed-Term Agreements (contracts) are currently available in Saskatchewan, in the judicial districts listed below:

- **La Ronge**, including the Circuit Points of Black Lake, Creighton, Cumberland House, Deschambault Lake, Fond du Lac, Pinehouse, Southend, Stanley Mission, and Wollaston Lake (Ref: SKRO 2024-12-01)
- **Lloydminster**, including the Circuit of Onion Lake, and St. Walburg (Ref: SKRO 2024-12-02)
- **Moose Jaw**, including the Circuit Point of Assiniboia (Ref: SKRO 2024-12-03)
- **Prince Albert**, including the Circuit Points of Ahtahkakoop Cree Nation, Montreal Lake Cree Nation, Pelican Narrows, Sandy Bay, Shellbrook, and Whitefish (Big River) First Nation (Ref: SKRO 2024-12-04)
- **Regina**, Circuit Points of Fort Qu'Appelle, and Indian Head *only* (Ref: SKRO 2024-12-05)

AVIS D'OPPORTUNITÉ

Le Service des poursuites pénales du Canada invite les avocats ou les cabinets d'avocats du secteur privé ayant de l'expérience en matière de poursuites ou de défense dans des affaires pénales à présenter leur candidature en tant que mandataires du directeur des poursuites pénales.

Des ententes à durée déterminée (contrats) sont actuellement disponibles pour la Saskatchewan, dans les districts judiciaires énumérés ci-dessous :

- **La Ronge**, incluant les cours itinérantes de Black Lake, Creighton, Cumberland House, Deschambault Lake, Fond du Lac, Pinehouse, Southend, Stanley Mission et Wollaston Lake (Réf: BRSK 2024-12-01)
- **Lloydminster**, incluant les cours itinérantes de Onion Lake et St. Walburg (Réf: BRSK 2024-12-02)
- **Moose Jaw**, incluant la cour itinérante de Assiniboia (Réf: BRSK 2024-12-03)
- **Prince Albert**, incluant les cours itinérantes de Ahtahkakoop Cree Nation, Montreal Lake Cree Nation, Pelican Narrows, Sandy Bay, Shellbrook et Whitefish (Big River) First Nation (Réf: BRSK 2024-12-04)
- **Régina**, cours itinérantes de Fort Qu'Appelle et Indian Head *seulement* (Réf: BRSK 2024-12-05)



- **Wynyard**, including the Circuit Points of Punnichy, Rose Valley, and Wadena (Ref: SKRO 2024-12-06)
- **Yorkton**, including the Circuit Points of Broadview, Canora, Esterhazy, Kamsack, Melville, and Moosomin (Ref: SKRO 2024-12-07)
- **Wynyard**, incluant les cours itinérantes de Points of Punnichy, Rose Valley et Wadena (Réf: BRSK 2024-12-06)
- **Yorkton**, incluant les cours itinérantes de Broadview, Canora, Esterhazy, Kamsack, Melville, et Moosomin (Réf: BRSK 2024-12-07)

Additional information and application forms can be obtained by visiting the PPSC Agent Affairs website <http://www.ppsc.gc.ca/eng/aaf-man>

Applications must be received no later than 11:59 pm EST on January 16th, 2025.

Please submit your completed application by email to:

National Agent Coordinator, AAP
Office of the Director of Public Prosecutions
Email: NAC-CNM@ppsc-sppc.gc.ca

Des informations supplémentaires et les formulaires de candidature peuvent être obtenus en visitant le site Web des affaires des agents du SPPC : <https://www.ppsc-sppc.gc.ca/fra/man-aaf/index.html>

Les candidatures doivent être reçues au plus tard à 23h59 HNE le 16 janvier 2025.

Veillez soumettre votre demande dûment remplie par courriel à

Coordinateur national des mandataires, PDM
Bureau du directeur des poursuites pénales
Courriel : NAC-CNM@ppsc-sppc.gc.ca